

DANSK SKAK UNION
2. Hovedkreds
Bestyrelsesmøde nr. 70

Lørdag den 7. april 2018 - kl. 9.30
Det gl. Rådhus - Borup

Deltagere:

Niels Steen Larsen (NSL)
Bjarne Haar (BH)
Peter Holst (PH)
Jan Ambirk (JA)
Henning Jacobsen (HJ)
John Kristensen (JK)

Afbud:

Morten F. Jensen

Referat:

1. Endelig godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde.

Referatet godkendt.

2. Siden sidst: Korte nyheder fra bestyrelsesmedlemmerne.

Bordet rundt med nyt fra bestyrelsesmedlemmerne.

3. Nyt vedr. DSU og HB-møde - NSL

- a) Informationskampagne
- b) DGT - indkøbsaftale

NSL orienterede om seneste DSU- og HB-møde.

NSL orienterede om en mulig indkøbsaftale mellem DSU og DGT.

4. Det reviderede regnskab for 2017 og budget 2018.

BH orienterede om det reviderede regnskab for 2017 og budget 2018.

5. Holdturneringen 2017/18.

- a) Status for sæsonen
- b) Tanker om nye initiativer?
- c) Dommerproblematikken

HJ orienterede om holdskak.

I forhold til punkt C havde HJ følgende kommentarer:

I sommers indførte FIDE skærpede krav til turneringsledere og dommere.

Det betyder at man skal være minimum N/A godkendt for at dømme ELO ratede turneringer. Det er en del af os, men rigtig mange er ikke. I en overgangs periode kan/ kunne Per Rasmussen klare det hvis man kontaktede ham, men det store problem er at man skal være aktiv og det vil sige at man mindst skal dømme en ELO turnering hvert andet år ellers bliver man inaktiv og skal betale ny licensafgift for igen at blive aktiveret. Jeg ved ikke hvem der betaler den.

DSU er også i gang med en afskaffelse af dispensationen for ikke spillende dommer i divisionerne. Det betyder at der bliver endnu større mangel på dommere end der allerede er. Det kan betyde at flere klubber skal til at hente dommere udefra til deres ratede turneringer. Jeg mener at vi burde komme med en vejledning om honorering af dommere udefra, således at klubber og dommere havde nogle retningslinjer at gå ud fra. Jeg forestiller mig kørepenge efter samme takst som vi får i bestyrelsen.

Der var i torsdags 32 FIDE dommere i 2.HK ud af 87 turneringsledere + 1 kampleder.

Sidste runde i B- række 1 blev i øvrigt styret af en ikke TL uddannet, som gjorde det udmærket.

6. Pokalturneringen – status fra pokalturneringslederen.

BH orienterede om status på Pokalturneringen.

7. Ungdomsarbejdet.

- a) Status for 17/18
- b) Sjællandsmesterskabet
- c) Nye initiativer?

JK orienterede om status på ungdomsarbejdet.

JK vil tage kontakt til vedr. afholdelse af UGP i næste sæson. Det tilstræbes at afholde 4-5 stævner. Endvidere overvejes et hovedkredsmesterskab for ungdom.

8. Gennemgang af delegeretmødets punkter

- a) Dirigent – bestyrelsen foreslår Bruno Sørensen.
- b) Stemmetal for de enkelte klubber klarer Bjarne – NSL er klar med stemmesedler.
- c) Henning sørger for beretning, status og præmieuddeling i holdturneringen.
- d) NSL sørger for diplomer til vinderholdene.
- e) Valg.
- f) Indkomne forslag: Gennemgang af de indkomne forslag.

Bestyrelsen gennemgik delegeretmødets punkter, herunder indkomne forslag.

9. Evt. opfølgning af delegeretmødets beslutninger.

- a) Hvad skal vi have forberedt til næste møde?

NSL skal følge op på, om regelændringen vedr. holdturneringen er i overensstemmelse med divisionsturneringsreglementet.

JK skal sende mail til klubberne vedr. UGP.

10. Fastsættelse af dato for næste møde.

Søndag den 12. august 2018.

11. Evt.

Intet at bemærke.

Referent: Peter Holst